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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 30.07.2020
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa, ședință

ce s-a desfășurat la Centrul Cultural European Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Popa Constantin Tiberiu
11. Roșoiu Daniela Cerasela
12. Sprinceană Eugen Dănuț
13. Trandafir Dorel Ioan
14. Trifu Marius Robertino
15. Voicu Emilia Romelia

A fost absent domnul consilier Miu Vasile.
Ședința a fost deschisă de doamna Sorescu Liliana - persoană delegată cu atribuții de secretar

general care spune că prin dispoziția primarului nr. 575/23.07.2020 a fost convocată ședința ordinară din
data de 30.07.2020, din consultarea condicii de prezență constatată că sunt îndeplinite condițiile cerute de
lege pentru desfășurarea ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte
ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și propune suplimentarea ei cu
proiectul de hotărâre privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ CONSTRUIRE HALĂ
REPARAȚII UTILAJE PROPRII, PLATFORME DEPOZITARE MATERIALE RECICLABILE DIN
DEMOLĂRI ȘI SORTURI CONCASATE, BIROURI, CABINĂ POARTĂ ȘI ÎMPREJMUIRE ”, în
orașul Pucioasa, str. Zoirilor, nr. 6, jud. Dâmbovița.

Ordinea de zi împreună cu propunerea de suplimentare a ordinii de zi sunt supuse la vot și sunt
aprobate cu unanimitate de voturi.

Doamna Sorescu Liliana - persoană delegată cu atribuții de secretar general supune atenției
consilierilor locali prezenți procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa
din data de 26.06.2020. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul
verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa din data de 26.06.2020 este supus la
vot și este aprobat cu 13 voturi „PENTRU”, 2 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan și
domnul consilier Trifu Marius Robertino care nu au fost prezenți la ședința ordinară din 26.06.2020 și 1
consilier local absent (domnul consilier Miu Vasile).

Președinte de ședință, este domnul consilier Dobrici Gheorghe.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea unei

locuințe construită din fondurile ANL, și anume ap. nr. 9, bl. 2 ANL, str. Rândunelelor, conform Anexei
nr. 1.”
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Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. O garsonieră ANL este
liberă, iar conform listei aprobate la sfârșitul anului trecut următoarea persoană pe baza punctajului va
primi garsoniera.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL, și anume ap. nr. 9, bl. 2 ANL, str.
Rândunelelor, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind transformarea
posturilor ocupate de funcționari publici care au susținut examenele de promovare în grad profesional. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia Lucia dă explicațiile necesare. 4 funcționari publici au susținut și au luat
examenul de promovare și este necesară transformarea posturilor.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind transformarea posturilor ocupate de funcționari publici care au susținut examenele de promovare
în grad profesional și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind desființarea Serviciului
Voluntar pentru Situații de Urgență. ”

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă explicațiile necesare. Având în vedere că la
nivelul localității este un detașament ISU nu mai este obligatoriu acest serviciu. ISU este o structură
complexă, iar organizarea lui în condițiile impuse de lege presupune costuri foarte mari. În momentul în
care va dispune de sumele necesare va înființa acest serviciu pentru că poate fi util la nivelul comunității,
dar în același timp neavând banii necesari pentru dotare era un pericol iminent pentru o amendă imensă.
Domnul viceprimar ing. Sprinceană Eugen Dănuț precizează că serviciul a fost dotat cu câteva utilaje
speciale: o motopompă performantă, însă insuficiente pentru dotarea lui conform legii.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind desființarea Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Adresa nr. 2 220 din 17.07.2020 a Camerei de
Conturi Dâmbovița înregistrată la Primăria orașului Pucioasa sub nr. 15 258 din 20.07.2020, Decizia nr.
19/2020 a Camerei de Conturi Dâmbovița și Raportul de Control al Camerei de Conturi Dâmbovița nr. 3
555 din 15.06.2020 la Spitalul Orășenesc Pucioasa. Procesul verbal de control nr. 57 din 03.07.2020 al
Agenției Naționale a Medicamentului și a Dispozitivelor Medicale din România. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. În urma controlului efectuat
de Curtea de Conturi la Spitalul Orășenesc Pucioasa s-au găsit niște nereguli, fiind sesizată Agenția
Națională a Medicamentelor și Dispozitivelor Medicale (ANMDM). Având în vedere timpul scurt în care
spitalul trebuia dotat cu echipamente pentru a deveni „ SUPORT COVID ” s-au achiziționat echipamente
și dispozitive pentru care, la momentul efectuării controlului, nu s-a putut face dovada că aveau certificate
de conformitate. Până când a venit ANMDM toate problemele au fost rezolvate, cu excepția
echipamentelor achiziționate de la UNIFARM, firma statului Român.

Nu sunt discuții.
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării

bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa
SCUP S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul director Butcă Doru dă explicațiile necesare.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu întreabă dacă mașina care stropește șoseaua și

dezinfectează?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că în momentul de față se folosește doar

apa hiperclorinată.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu consideră că acest utilaj este ineficient, costisitor și ar

trebui achiziționat un utilaj performant care să ude eficient.
Doamna consilier Brebene Marinela întrebă ce înseamnă stocul de 40.000 lei (ce produse sunt)?
Domnul director Butcă Doru explică că este o substanță dezinfectantă pentru mâini care este pe

stoc. În momentul în care a primit obligativitatea de a face dezinfecția la scările de bloc s-a luat o
cantitate mare care va fi folosită în perioada următoare la blocuri și la școli.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2020 al S. C. Servicii Comunitare
de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L. și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea casării unor
bunuri de natura obiectelor de inventar din patrimoniul S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice
Pucioasa SCUP S. R. L., în urma inventarierii anuale la 31.12.2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea casării unor bunuri de natura obiectelor de inventar din patrimoniul S. C. Servicii
Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP S. R. L., în urma inventarierii anuale la 31.12.2019 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii
Consiliului Local Pucioasa nr.70/15.05.2020 cu privire la aprobarea proiectului: REDUCEREA
EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎN ZONELE FUNCȚIONALE ALE
ACESTUIA și a cheltuielilor aferente în vederea implementării. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că a introdus pe cheltuială neeligibilă
asfaltarea podului de la Diaconești pentru că pe podul respectiv nu există cadastru, neavând acte de
proprietate asupra acestui pod. Evaluatorul a cerut expertiza tehnică a acestui pod. Cel care a făcut
expertiza tehnică a stabilit niște măsuri pentru punerea în siguranță a respectivului pod pe toată perioada
de implementare și pe perioada de monitorizare (8 ani). Cheltuielile fiind de 350 mii lei, trebuie susținute
de Primăria Pucioasa în perioada de implementare. Ni s-a solicitat modificarea bugetului acestui proiect
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cu introducerea acestor sume în devizul general. Această hotărâre trebuie dată de fiecare comunaă care
face parte din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară creată pentru implementarea acestui proiect.

Acest proiect înseamnă achiziționarea de mijloace de transport ecologice (5 autobuze electrice),
crearea unei autogări în afara zonei centrale a orașului (punctul Obor de la Glodeni), crearea unei zone de
promenadă prin care se va închide zona pieței, modernizarea și reabilitarea celor 3 drumuri județene ce
traversează orașul.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr.70/15.05.2020 cu privire la aprobarea
proiectului: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎN ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA și a cheltuielilor aferente în vederea implementării și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea începând cu
data de 01.08.2020 a organigramei și ștatele de funcții pentru funcțiile de demnitate publică, funcțiile care
fac parte din aparatul de specialitate al primarului, funcțiile care nu fac parte din aparatul de specialitate al
primarului și serviciile publice din cadrul U. A. T. Orașul Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia Lucia dă explicațiile necesare. Au fost evidențiate promovările în grad
ale celor 4 funcționari publici, desființarea șefului de serviciu SVSU Dâmbovița, au fost mutate definitiv
două îngrijitoare de la piață și obor la lucrări edilitare și spații verzi. În urma unor precizări de la ANFP s-
au completat niște termeni în denumirile funcțiilor publice: la doamna Catană Elena funcția publică
specifică de secretar general, la Direcția de Asistență Socială - director executiv, iar numărul de posturi a
scăzut cu 1 prin desființarea postului șefului SVSU.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea începând cu data de 01.08.2020 a organigramei și ștatele de funcții pentru funcțiile de
demnitate publică, funcțiile care fac parte din aparatul de specialitate al primarului, funcțiile care nu fac
parte din aparatul de specialitate al primarului și serviciile publice din cadrul U. A. T. Orașul Pucioasa și
este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor
aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice si personalului didactic auxiliar și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Solomon Gabriela dă explicațiile necesare. Prin Hotărârea Guvernului nr. 531/2020
Primăria Pucioasa a primit suma de 831 mii lei, sumă ce va fi folosită pentru reparații curente le Maluri,
Pucioasa - Sat, str. Garofiței și str. Sursei.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii
Consiliului Local Pucioasa nr.175/16.10.2020 cu privire la aprobarea documentației tehnico - economice
în faza Studiu de Fezabilitate (S.F.), precum și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de
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investiții: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ZONELE
FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Pucioasa nr.175/16.10.2020 cu privire la aprobarea
documentației tehnico - economice în faza Studiu de Fezabilitate (S.F.), precum și a indicatorilor tehnico
- economici pentru obiectivul de investiții: REDUCEREA EMISIILOR DE CARBON ÎN ORAȘUL
PUCIOASA ȘI ZONELE FUNCȚIONALE ALE ACESTUIA și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobare PLAN
URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ CONSTRUIRE HALĂ REPARAȚII UTILAJE PROPRII,
PLATFORME DEPOZITARE MATERIALE RECICLABILE DIN DEMOLĂRI ȘI SORTURI
CONCASATE, BIROURI, CABINĂ POARTĂ ȘI ÎMPREJMUIRE ”, în orașul Pucioasa, str. Zoirilor, nr.
6, jud. Dâmbovița. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare.
Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Dobrici Gheorghe - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobare PLAN URBANISTIC ZONAL (PUZ) „ CONSTRUIRE HALĂ REPARAȚII UTILAJE
PROPRII, PLATFORME DEPOZITARE MATERIALE RECICLABILE DIN DEMOLĂRI ȘI
SORTURI CONCASATE, BIROURI, CABINĂ POARTĂ ȘI ÎMPREJMUIRE ”, în orașul Pucioasa, str.
Zoirilor, nr. 6, jud. Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
DOBRICI GHEORGHE

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


